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مقدمة:

 مع تزايد العولمة والتوتر الشديد في المنافسة كل يوم، من المهم للغاية أن يكون لدى
 الشركات شريك موثوق به في مجال الخدمات اللوجستية يلبي جميع احتياجاتها،

وخاصة عندما يتعلق الأمر بالنقل البري الذي يعد أحد الدعائم الاقتصادية للدول

 شركة إيجاد الحلول للخدمات اللوجستية هنا لمساعدة عملك على الازدهار، حتى في
 الأوقات الصعبة، وذلك بتقديم أفضل الخدمات في مجال الشحن والخدمات

.اللوجستية، ولدينا القدرة والموارد والخبرة والتجربة للوفاء بهذا الوعد
 تكمن مهمتنا الرئيسية في تحمّل كل المسؤولية فيما يتعلق بالخدمات اللوجستية

والسماح لعملائنا بالتركيز على أعمالهم اليومية

 تمتلك شركة إيجاد الحلول للخدمات اللوجستية أسطولاً كبيراً من الشاحنات المزودة
 بأجهزة التتبع لنقل البضائع بين مدن المملكة ودول الخليج بأعلى معايير السرعة

 والجودة وسائقين ذو كفاءة للمحافظة على سلامة البضائع المنقولة وفق درجات
 برودة معينة



نبذة عن الشركة:

 بدأت شركة إيجاد الحلول للخدمات اللوجستية عام 2022، بهدف المساهمة في تطوير
صناعة النقل البري بالمملكة العربية السعودية، وتشتهر بخدماتها الممتازة

 فريقنا المتخصص يجعل شركتنا رائدة في مجال تقديم الحلول لتلبية احتياجات عملائنا
 في مجموعة متنوعة من القطاعات، وذلك لتحقيق الطموحات العالية لهذا القطاع

 الشرياني، من خلال تحديد المبادَرات ذات الأهمية وتمويلها، بالإضافة إلى تحقيق
طُموحات رؤية المملكة 2030

 رحلة نجاحنا تتلخص في تغطيتنا للكافة أنحاء المملكة ودول الخليج ونخطط لمراحل
 جديدة من التوسع والانتشار لنصبح الأقرب والأنسب لخدمات الشحن



الرؤية
 أن نكون المشغل اللوجستي

 الرائد المتخصص في هذا المجال
 ونسعى دائماً لأن نكون شريكاً
 جيداً في المجتمعات التي نعمل

 فيها، ونقوم باستمرار بتحديث
 التكنولوجيا التي ستسمح لنا

بتقديم أفضل خدمة لعملائنا

الرسالة:
 دعم الاقتصاد الوطني من خلال جعل

 شركتنا رائدة على مستوى المملكة
 العربية السعودية أولاً وتنافس الشركات

 العالمية في تقديم الخدمات والحلول
 اللوجستية بمعايير وأدوات عصرية تتوافق

 مع التطور التقني العالمي لتحقق رؤية
المملكة 2030



قيمنا:

الالتزامالمبادرة الإتقان
 منفتحون وشفافون

في طريقة عملنا
 نحن نعمل باستمرار على تطوير طرق

 أفضل للعمل، وإذا وجدنا طريقة أفضل
.فإننا نتصرف على أساسها ونشاركها

الخبرة العالية فوق ال20 سنة

 تفانينا في الجودة هو
حجر الزاوية في نجاحنا



 التوصيل في وقت قياسي

 التأمين على البضائع

 الحفاظ على الشحنات

 خدمة تتبع الشحنات

 فريق عمل مدرب واحترافي

 تخزين البضائع باحترافية وجودة عالية

لماذا عليك اختيارنا:



خدماتنا اللوجستية

 يُستخدم في مجال الخدمات اللوجستية وإدارة سلسلة التوريد، ويعني استعانة
 الشركة بشركات الطرف الثالث لإسناد الأعمال الخاصة بخدمات التوزيع وتلبية

 الطلبات للشركة. الطرف الثالث أو مقدمو الخدمات اللوجستية متخصصون عادةً
 في خدمات التشغيل المتكامل والتخزين والنقل التي يمكن تحجيمها وتخصيصها

 حسب احتياجات العملاء على أساس ظروف السوق، مثل متطلبات خدمة الطلب
والتسليم للمنتجات والمواد الخاصة بهم

3PL&4PL



الخدمات المساندة

تسجيل المنتجات في منصة سابر
(SABER) 

تصنيف الرمز المنسق الجمركي الدولي
 (HS Code)

 لتصنيف البضائع في التعرفة الجمركية، يتضمن مسميات البضائع وتوصيفها
 وتميزها وفئات الرسوم الجمركية التي تخضع لها، ويستخدم في تصنيف السلع

وتحديد تعرفتها الجمركية

علامة الجودة السعودية
(SQM)

 علامة اختيارية لجميع المنتجات باستثناء المنتجات المفروض عليها علامة، وهي
 ملكية حصرية للهيئة السعودية للمواصفات والمقاييس والجودة



 إعفاءات سابر للمنتجات الغير تجارية: المنشآت التي تستحق الإعفاء وغيرها من
إعفاءات المنشآت (الافراد، المؤسسات، الشركات)

هيئة العامة للغذاء والدواء
SFDA

تسجيل المنتجات في الهيئة العامة للغذاء 

وزارة الصناعة والثروة المعدنية: الإعفاء الصناعي للجمارك

الجمارك السعودية: جميع الخدمات والحلول الجمركية



الشحن الدولي

 تقديم مجموعة متكاملة ومتنوعة من خدمات الشحن الدولي باستخدام أحدث
 التقنيات في العالم وأكثرها أماناً لتتمكن من نقل الشحنات لعملاء عبر الجو أو براً إلى أي

 مكان في العالم من خلال شبكة عالمية للشحن والتوزيع، ونشحن على متن أحدث
 الوسائل بسرعة وكفاءة واحترافية عالية لأي مكان ضمن شركات الطيران المحتملة

 .التوقيع معها



الشحن البري
 يعتبر الشحن البري أكبر بالحمولة

 الكاملة للشاحنة
(FTL)

 كما يتم توفير حلول الشحن أو
 الشحن بجزء من حمولة الشاحنة

(LTL) 

 الشحن الجوي
 توقيع عقود مع شركات

 الطيران ومزاولة عمليات الشحن
الجوي مع الوكلاء

 الشحن البحري
 تعزيز مجال الشحن البحري

 وتوقيع اتفاقيات مع الوكلاء



التخليص الجمركي:

 نقوم بمهمة التخليص الجمركي وتوثيق البيانات التي تخص البضائع وفق إجراءات جمركية مسندة إلى فريق
متخصص لتتمكن من نقل البضائع بكل سهولة

                    
 نقدم هذه الخدمة للعملاء المحتملين واستناداً على فريق عمل مكون من مستشارين قانونيين في المجال

 الجمركي وطاقم متميز من المعقبين الجمركيين والإداريين بإدارة متخصصة وطموحة تقدم جملة من الخدمات
 المساندة في الشحن والتخليص الجمركي عبر وسطاء أو مخلصين جمركيين في إطار الخدمات اللوجستية في

كافة المنافذ البرية والجوية والبحرية في المملكة العربية السعودية وخارجها للصادرات والواردات على حد سواء
                                                                                                             

 نعمل على تخليص وتوثيق البيانات الجمركية الخاصة بالبضائع الواردة والصادرة أيضاً، ذلك وفق الإجراءات
الجمركية المنصوص عليها في نظام الجمارك الموحد، تضم هذه الخدمة الآتي

وثائق/فواتير التخليص
التخليص الجمركي للاستيراد والتصدير

دفع ضرائب الاستيراد والتصدير
تخليص الشحنات الثقيلة

الوثائق المتخصصة
تخليص النقل السريع

-
-
-
-
-
-



النقل والتخزين:

 يقدم فيه أفضل طرق النقل وأكثرها أماناً وفعالية باستخدام أحدث الوسائل لضامن وصول
 بضائع بأسرع وقت ممكن، من خلال تحضير شبكة شحن متكاملة مما يجعلها قادرة على

الربط بين المدن والموانئ والمطارات الكبرى في المملكة العربية السعودية

 يدار قسم النقليات من خلال مسؤولين أكفاء ذو خبرة طويلة ومهنية عالية وعبر أسطول
 من الشاحنات الحديثة والمؤمنة والمجهزة بأنظمة متابعة ذات تقنية عالية والتي تعمل على
 مدار الساعة لإيصال البضائع إلى مخازن العملاء في مواعيدها المحددة، بالإضافة إلى وجود

 شاحنات كبيرة للدعم والتخزين مجهزة بكامل المعدات المطلوبة مع وجود خدمات صيانة
عالية مما يساهم في عمليات النقل المتخصصة في المملكة العربية السعودية

 توفير خيارات تخزين مرنة تضم مجموعة من الساحات والمستودعات اللوجستية المجهزة
 بأحدث التقنيات والأنظمة المتطورة للتعامل مع جميع أنواع الشحنات المتنوعة وتوفير جميع

الخدمات اللوجيستية المتكاملة لعملائها وتسهيل أعمالهم

 توفر المعدات والرافعات اللازمة في مناولة وتخزين البضائع والحاويات التي سيتم تشغيلها
 من خلال مجموعة من المتخصصين وفق المعايير العالمية



خدمة التوصيل:

 هو مفهوم الجمع بين التطبيقات الذكية والبنية التحتية والعمليات التجارية معاً،
 وتقديمها كخدمة توصيل شاملة عند الطلب، ويعد نموذج أعمال لوجستيّ موجّه نحو

خدمة التوصيل والتسليم بشكل أساسيّ

 يمكن للشركات من خلاله الوصول إلى عمليات التسليم عند الطلب دون الحاجة إلى
 استئجار وإدارة أسطولها الخاص، وغالباً ما تمتلك شركات الشحن ومزودو الخدمات

 اللوجستية أسطولاً من الشاحنات لإتمام عمليات التسليم المحلية، إلا أنّ نموذج أعمال
 خدمات التوصيل، الذي أيضاً يُعتبر مزود خدمات لوجستيّة خارجي، يقدّم خدمات التسليم

نيابة عن هذه الشركات

 يمكن حتى للأفراد الاعتماد على هذه الخدمة من أجل توصيل طلباتهم محلياً، حيث
 بإمكانهم طلب أغراض شخصية كالبقالة أو الطعام، واستخدام خدمة التوصيل لتسلم

الطلبات إلى المكان المطلوب
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Introduction

As globalization and intense competition increase every day, companies need to
have a reliable partner in terms of logistic services. So, this partner meets all its
needs, especially land transportation, which is one of the economic pillars of
countries

Ejad Solution Logistic Services helps your business thrive, even in tough situations.
This is achieved by providing The best freight and logistics services. We have the
capacity, resources, expertise, and experience to deliver on our promise

Our main concern is to take full responsibility regarding logistic services and to
enable our customers to focus on their business

Ejad Solution Logistic Services company owns a fleet of trucks that are equipped
with GPS trackers for transporting goods between cities of Saudi Arabia and the
Gulf countries with the highest standers of speed and quality. In addition to efficient
drivers to ensure the safety of goods due to certain temperatures



Ejad Al Haloul Logistics Services Company began in 2022, with the aim of 
contributing to the development of the land transportation industry in the 
Kingdom of Saudi Arabia, and is famous for its excellent services.

Our specialized team makes our company set astride
the field of providing solutions to meet the needs of our
customers in a variety of sectors. This is to achieve the
high aspirations of this vital sector. We can achieve our
aim by identifying and financing important initiatives. In
addition to achieving the aspirations of the Saudi Vision
of 2030

We can sum up our journey of success in our coverage of
the whole Saudi Kingdom and the Gulf countries. We are
planning for new stages of expansion to become the closest and most 
suitable for Freight transpor

Company Profile



Vision
To be the leading specialized logistic operator
in this field. We constantly strive to be a
good partner in our business communities.
Moreover, we have our technology up to date
to provide our customers with the best
services

Mission
Supporting the national economy. Firstly,
by having the lead in Saudi Arabia, and
competing with international companies
in providing logistic services and solutions
field; in addition to using our modern
standards and equipment that match
global technical development, to achieve
the Saudi vision of2023



Company’s Values and Philosophy

EntrepreneurialCommitment Proficiency
We handle our business 
in an open and
transparent manner

We constantly develop better methods
for work. When we find a better method,
we directly implement it and share it
High experience, over 20 years

Quality is the keystone 
of our success



Delivery in record time

Saving shipments

Securing goods 

Shipments tracking service

professional and qualified team

professionally storing goods

Why Choose us



Our Logistic Services

It is used in the logistic services and supply chain management field. It means the company’s
use of a third party to support the business of distribution and the company’s needs fulfillment 
services. Third-party or logistic services providers are usually specialized in the services
of integrated operation, storage, and transportation. Which could be customized to customer
needs based on market conditions, such as ordering and delivery service requirements for
their products and materials

3PL&4PLDelivery in record time

Saving shipments

Securing goods 



Registering products on SABER

Classification of the international tariffs code(HS code) for goods categories 
tariffs includes
goods label, description, distinction, and the due custom duties. It is used for 
goods classification and identifying tariffs

Saudi quality mark (SQM), An optional mark for all products except those 
which require to be
marked. It is an exclusive mark of the Saudi Standards, Metrology, and 
Quality Organization
 (SASO)

Support Services



Saber exemptions for non-commercial products: 
Establishments eligible for exemption and
other establishment exemptions (individuals, institutions, 
companies

Saudi Food and Drug Authority (SFDA): Products 
registration in the General Authority for Food

Ministry of Industry and Mineral Resources: Exemption of 
industry from customs

Saudi Customs: Customs services & Solutions



International shipping

Providing an integrated and diversified range of shipping services using the latest and safest technologies 
to transport shipments to customers via both air and land to anywhere in the world through a
global shipping and distribution network. We transport shipments with the latest methods in a quick,
efficient, and highly professional manner to any place within the potential airlines to sign with



Land Shipping

Land shipping is
larger with Full Truckload 
shipping (FTL).
Shipping Solutions
are also provided or
Shipping with Less
than Truckload (LTL)

Air Cargo
Signing contracts
with airlines and
conducting air cargo
operations with agents

Sea Shipping
Enhancing the sea shipping field and
signing agreements
with agents

High experience, over 20 years



Customs Clearance
We provide the services of customs clearance and data documentation related to the goods in
compliance with customs procedures assigned to a specialized team to transport goods smoothly

We provide this service for potential clients relying on a team of legal advisors specialized in the
customs field. In addition to a special crew of customs observers and administrators with a specialized and 
ambitious administration that provides a variety of supporting services in terms of shipping and customs 
clearance. Which is implemented via customs brokers regarding logistic service in all land, air, and seaports in 
Saudi Arabia and abroad for both exports and imports

We provide the services of customs clearance and data documentation for incoming and outgoing
goods as well, according to the customs procedures stipulated in the unified customs system
This service includes the following :

•Customs clearance documents
•Customs clearance for import and export
•Payment of import and export taxes
•Heavy Shipping clearance
•Specialized documents
•Rapid-transit clearance

Delivery in record time

Saving shipments

Securing goods 



Delivery in record time

Saving shipments

Securing goods 

Transport and Storage

In this regard, we provide the best, fastest, and most secure methods of transportation using
the latest tech to ensure the arrival of goods as quickly as possible. This is by preparing an integrated shipping 
network so that it can link major cities, ports, and airports in Saudi Arabia

The transportation department is managed by qualified officials with long experience and high
professionalism. We have a fleet of modern and secured trucks equipped with high-tech GPS
systems that work 24 house a day to deliver goods to customers’ warehouses on time, in addition to large trucks 
for support and storage equipped with all required equipment. Furthermore, there are high-quality maintenance 
services, which contribute to specialized transport
inside Saudi Arabia

Providing flexible storage options that include a group of logistic yards and warehouses
equipped with the latest technologies and advanced systems to deal with all types of diversified shipments and 
provide all integrated logistic services to its customers and facilitate their
business

Providing the required equipment and forklifts for handling and storing the goods and containers that will be 
operated by a group of specialists in compliance with international standards



Delivery Service

It is the concept that expresses all the smart applications, infrastructure, and business processes 
and offers it as a comprehensive delivery service on demand. It is a logistics business model
that is primarily oriented toward “drop-off and pick-up” service

Through this concept, companies can implement delivery on-demand without the need to rent
and manage their fleet. Shipping companies and logistics service providers often own a fleet of
trucks to complete local deliveries. However, the delivery services business model, which is
also an external logistics provider, provides delivery services on behalf of these companies

Even individuals can rely on this service to deliver their orders locally, where they can order 
personal items such as groceries or food. In addition to using the delivery service to deliver orders 
to the wanted place
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